
Každodenní e-mailová dávka vtipu a moudrosti. 

Věříme policii 

Poslanec za ODS Marek Benda říká, že nevěříme-li policii, stát-
nímu zastupitelství a soudům, nevěříme v této zemi už vůbec 

ničemu. Ironií tohoto prohlášení je, že nebylo myšleno vůbec iro-
nicky. Benda v TV Prima prohlásil, že nikdo snad nemůže vážně 
tvrdit, že účelem policejního vyšetřování je zametat kauzy pod 
koberec. Přesto se mnoho Čechů skutečně domnívá, že orgány 
činné v trestním řízení jsou zneužívány a pro zajištění práva v 
mnoha (zejména politicky citlivých) případech dělají jen velmi 

málo. Že se orgánů činných v trestním řízení zastává právě Benda, 
je jistou ironií osudu – nejen proto, že sám pochází z disidentské 

rodiny, která zažila zneužívání státní moci na vlastní kůži, ale 
především proto, že jako člen zákonodárného sboru by měl bdít 
nad vyvážeností zbývajících dvou složek státní moci. Pokud jde 
o odhalování případů zneužití postavení policie a soudů, činí v 

Česku „sedmá velmoc“ (jakkoli nedokonalá) více, než složky moci 
zákonodárné a výkonné. Avšak zatímco Benda se zastává soudní 

složky, vůči českým médiím příliš sympatií nechová.
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